

СОДЕРЖАНИЕ

Номер 4, 2018

Тенденция повышения роли и значения индивидуальных актов в механизме правового регулирования современной России <i>М.Н. Марченко</i>	5
Проблемы иерархии источников права <i>Н.В. Сильченко</i>	13
Государственное управление как вид государственной деятельности: советский опыт и современные проблемы <i>В.О. Лучин, А.Л. Миронов</i>	21

ДИСКУССИИ И ОБСУЖДЕНИЯ

Толкование правовых норм Верховным Судом Российской Федерации в контексте современной правовой системы <i>В.В. Момотов</i>	30
---	----

ПРАВА И СВОБОДЫ ЧЕЛОВЕКА И ГРАЖДАНИНА

Конституционный правопорядок и основные обязанности: историческое развитие, юридическая природа и особенности нормирования. Часть I (<i>Окончание</i>) <i>Б.С. Эбзеев</i>	40
--	----

УКРЕПЛЕНИЕ ЗАКОННОСТИ И БОРЬБА С ПРЕСТУПНОСТЬЮ

Административно-правовая охрана полицией общественного порядка (На примере противодействия мелкому хулиганству) <i>Е.В. Белов, М.В. Костенников, А.В. Куракин</i>	46
--	----

ПРАВО И ЭКОНОМИКА

Проблемы развития административно-правового регулирования в сфере потребительского рынка <i>С.Н. Братановский, В.Ю. Пантелеев</i>	56
Таможенный контроль в условиях евразийской экономической интеграции: понятие, признаки, тенденции развития <i>С.А. Агамагомедова</i>	64

БЮДЖЕТ, НАЛОГИ, БАНКИ

Наблюдение в национальной платежной системе <i>А.А. Ситник</i>	73
---	----

СОЮЗНОЕ ГОСУДАРСТВО РОССИЯ – БЕЛАРУСЬ: ПРАВОВЫЕ ПРОБЛЕМЫ, ПЕРСПЕКТИВЫ, ИННОВАЦИИ

Формирование единого научно-технологического пространства Союзного государства: правовые проблемы, перспективы и инновации <i>Т.А. Полякова</i>	81
--	----

СТРАНИЦЫ ИСТОРИИ

Историческая и социальная обусловленность оперативно-розыскного обеспечения уголовного судопроизводства

А.И. Глушков

91

НАУЧНЫЕ СООБЩЕНИЯ

Конституционно-правовая природа взаимодействия Президента РФ с Правительством РФ и органами исполнительной власти

В.Н. Прокофьев

100

Особенности правового регулирования субъектов естественных монополий в области электроэнергетики на примере Соединенных Штатов Америки

Н.А. Рыжов

105

НАУЧНАЯ ЖИЗНЬ

Проблемы совершенствования нормативной основы и практики деятельности полиции в России

Н.С. Нижник, Л.А. Нудненко

110

КРИТИКА И БИБЛИОГРАФИЯ

Н.М. Добрынин. Конституционное (государственное) право Российской Федерации. Современная версия новейшей истории государства. Учебное пособие. 5-е изд., перераб. и доп.

М.С. Саликов

118

Н.М. Добрынин. Конституционное (государственное) право Российской Федерации. Современная версия новейшей истории государства. Учебное пособие. 5-е изд., перераб. и доп.

И.А. Кравец

120

Н.М. Добрынин. Конституционное (государственное) право Российской Федерации. Современная версия новейшей истории государства. Учебное пособие. 5-е изд., перераб. и доп.

С.Н. Чернов

122

И.З. Фархутдинов. Международное инвестиционное право и процесс. Учебник

В.В. Алёшин, Р.А. Каламкарян

124

IN MEMORIAM

Иконицкая Ирина Александровна (27.04.1933–2.12.2017)

126

Корбут Людмила Васильевна

128

CONTENTS

Number 4, 2018

The trend of increasing the role and importance of individual acts in the mechanism legal regulation in modern Russia	
<i>M.N. Marchenko</i>	5
Problems of hierarchy of sources of law	
<i>N.V. Silchenko</i>	13
Public administration as the form of state activity: the soviet experience and contemporary problems	
<i>V.O. Luchin, A.L. Mironov</i>	21

DISCUSSIONS AND DEBATES

The interpretation of law by the Supreme Court of the Russian Federation in the context of the modern legal system	
<i>V.V. Momotov</i>	30

RIGHTS AND FREEDOMS OF A MAN AND A CITIZEN

Constitutional Law and its main duties are: historical development, legal nature and peculiarities of the valuation. Part I (<i>The end</i>)	
<i>B.S. Ebzeev</i>	40

STRENGTHENING OF LEGALITY AND STRUGGLE WITH CRIMINALITY

Administrative and legal protection by the police of public order (For example, the counter disorderly conduct)	
<i>E.V. Belov, M.V. Kostennikov, A.V. Kurakin</i>	46

LAW AND ECONOMICS

Problems of development of administrative legal regulation in the sphere of the consumer market	
<i>S.N. Bratanovsky, V.Yu. Panteleev</i>	56
Customs control in conditions of Eurasian economic integration: concept, characteristics, development trends	
<i>S.A. Agamagomedova</i>	64

BUDGET, TAXES, BANKS

Supervision in national payment system	
<i>A.A. Sitnik</i>	73

THE UNION STATE RUSSIA – BELARUS: LEGAL PROBLEMS, PERSPECTIVES, INNOVATIONS

The formation of the common scientific-technological space of the Union State: legal problems, perspectives and innovations	
<i>T.A. Polyakova</i>	81

PAGES OF HISTORY

Historical and social conditionality of operational-investigative support of criminal procedure <i>A.A. Glushkov</i>	91
---	----

SCIENTIFIC REPORTS

The constitutional legal nature of the interaction of the President of the Russian Federation with Government of the Russian Federation and agency of the executive power <i>V.N. Prokofiev</i>	100
Specifics of legal regulation of subjects of natural monopolies in the electric power industry by the example of the United States of America <i>N.A. Ryzhov</i>	105

SCIENTIFIC LIFE

Problems of improving regulatory basis and practices of police activities in Russia <i>N.S. Nizhnik, L.A. Nudnenko</i>	110
---	-----

CRITICISM AND BIBLIOGRAPHY

N.M. Dobrynin. The Constitutional (State) Law of the Russian Federation. A contemporary version of the newest history of the State. Textbook. 5th ed., rev. and enl. <i>M.S. Salikov</i>	118
N.M. Dobrynin. The Constitutional (State) Law of the Russian Federation. A contemporary version of the newest history of the State. Textbook. 5th ed., rev. and enl. <i>I.A. Kravets</i>	120
N.M. Dobrynin. The Constitutional (State) Law of the Russian Federation. A contemporary version of the newest history of the State. Textbook. 5th ed., rev. and enl. <i>S.N. Chernov</i>	122
I.Z. Farkhutdinov. International investment Law and process. Tutorial <i>V.V. Aleshin, R.A. Kalamkaryan</i>	124

IN MEMORIAM

Ikonitskaya Irina A. (27.04.1933–2.12.2017)	126
Korbut Lyudmila V.	128
